
Bestyrelsesmøde 18/5 2024 

 

Resultatopgørelses pr 30/4 2024 

Grundig drøftelse af regnskabet. Det balancerer rimeligt, men vi har stadig et meget begrænset råderum. Vi 

drøfter mulighed for at søge fonde og sponsorer.  

 

Budgetoplæg 2024 

Vi har for første gang taget hul på at lave et budget, så vi i højere grad kan styre vores økonomi 

fremadrettet. Budgettet skal fremadrettet gøres mere detaljeret, men det er en rigtig god start.  

 

Nyt fra udvalgene  

Sommersæsonen er planlagt ifht personale. For at få personalets dagstid til at komme op, er vi mere 

fleksible med harvetider. De tre dressurbaner (ridehus+udendørs) bliver harvet efter behov og personalets 

bedste vurdering.  

Vi arbejder på at afklare indkøb af stråfoder til næste års forbrug.  

Opdatering af banerne: Øverste bane fungerer ret godt. Der er dog stadig udfordring med vandingen. Vi 

ønsker os et sprinkleranlæg. Der er søgt i en fond. Nedre bane ser godt ud. Der skal dog justeres på 

vandingen næsten dagligt. Vi ønsker os at få installeret det fuldautomatiske system. Hjørnet der er blevet 

skybrudssikret fungerer. Ridehuset fungerer rigtigt godt. Springbanen er bare en ørken – det er et kæmpe 

projekt og næppe noget vi kan fikse på kort sigt.  

Rotunde: Der er ikke så meget materiale tilbage fra øverste og nederste bane som vi have håbet (stabilgrus 

og toplag). Derfor kan den ikke etableres af ”overskudsmateriale” som vi havde håbet. Derfor er det et helt 

andet budget vi er ude i. Vi starter ud med de materialer og den arbejdskraft vi har, så må færdiggørelsen 

afvente at vi har økonomien.  

Vi har haft en elektriker ude ifbm at lyset gik i laden. Han identificerede flere ting i vores installationer som 

det kunne være særdeles rart at gøre noget ved.  

Her over sommeren brænder wrapballerne sammen efter kort tid når de åbnes. Derfor vil det være rart 

med et team af frøførere der vil hjælpe med at holde øje og køre ind.  

Vi holder er forældremøde med de yngre piger og deres forældre. Der er lige nu en uheldig tone pigerne 

imellem – det skal vi have stoppet.  

Vi er udfordret på rideskolehestene. Vi skal have solgt en og gerne have købt to. Men det er utroligt 

ressourcekrævende at skaffe de rigtige heste.  

Der indkaldes til møde i aktivitetsudvalget i starten af juni. Der er gode ideer til stævner og sociale 

arrangementer.  

 



Regler for salg/uddelegering af fodervagter og arbejdsweekender.  Præsenteres/drøftes på næste 

staldmøde. Vi præciserer også lige foderrutinerne som ikke altid følges 100%.  

Vi taler om mulighed for erfaringsudveksling med de andre rideklubber i Roskilde. Camilla og Morten 

arbejder videre.  

Dagsorden til næste staldmøde.  

Vi har katte på vej. De er klar til at flytte slut juni. Morten går i gang med at bygge dem et isoleret katteslot.  

Arbejdsweekend d 17-18 august.    

 


